
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 241
Vil ministeren forklare, hvad årsagen er til, at Københavns Politi i forbindelse
med en anmodning om forskellige økonomiske oplysninger om Københavns
Politis rytterisektion, den 30. oktober 2012, oplyser, at der forventes en samlet
årlig besparelse på 8-10 mio. kr., mens ministeren i svar på spørgsmål nr. 117
oplyser, at den direkte besparelse ved at nedlægge rytterisektionen udgør
knapt 3 mio. kr.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. november 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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